
 

 

 

 

 

Fråga 

 

Vilken beredskap har Gävle kommun kring ridhusen gällande EHV-1? 

 

Oron är stor bland hästägare i hela Sverige efter att ytterligare en häst dött, till följd av abortviruset, 
EHV-1. Vi kan bland annat läsa i Expressen att ”Svenska ridsportförbundet uppmanar alla som har 
kontakt med hästar i Stockholmsområdet att undvika onödiga besök i andra stall. I princip bör den 
som klappat en häst inte besöka eller klappa någon annan häst, om de inte går i samma hage. 
Abortviruset som drabbat Stockholmsområdet är dödligt och kan lätt spridas över Sverige.” 

Enligt Ridsportförbundet så sprids viruset i luften och kan smitta direkt eller indirekt genom bett och 
grimmor, skor, kläder och handskar och annan utrustning. Gävle kommun ansvarar idag helt eller 
delvis för två ridsportsanläggningar i kommunen. 

 

Min fråga till Kultur och fritidsnämndens ordförande blir därför:  

- Hur förhindrar och minskar Gävle kommun risken för spridning av EHV-1 vid de 

anläggningar man ansvarar för?  

- Vilka konkreta åtgärder har vidtagits vid de ridhus som Gävle kommun ansvarar för? 
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